
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 2 september 2021 
Onderwerp 201-2021 Oplaadpalen 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In BN DeStem heeft de VLP kunnen vernemen dat de gemeente Roosendaal slecht scoort op het 

aantal oplaadpalen voor elektrische auto’s.1 In de gemeente Roosendaal zijn slechts 1,2 oplaadpalen 

per 1000 huishoudens, terwijl de Gemeente Breda 7,2 oplaadpalen per 1000 inwoners heeft. In het 

laadpuntenbeleid van de Gemeente Roosendaal is vastgelegd dat een aanvraag voor oplaadpalen/-

infrastructuur kan worden gedaan. Dit roept bij de fractie van de VLP de volgende vragen op: 

 

1. Zoeken naar een laadpaal in West-Brabant | Breda | bndestem.nl 

 

1. (H)erkent het college de cijfers uit het artikel? 

2. Hoeveel aanvragen voor oplaadpalen zijn er bij de gemeente Roosendaal gedaan? 

3. Hoeveel van deze aanvragen zijn er gehonoreerd? 

4. Hoeveel oplaadpunten zijn er inmiddels gerealiseerd? 

5. Is het college tevreden met het aantal gerealiseerde oplaadpunten? 

6. Hoe denkt het college het aantal oplaadpunten te kunnen verhogen? 

a. Op welke termijn verwacht het college dit te gaan bereiken? 

Namens de fractie van de VLP, Martijn Verbeek 

 

Namens de fractie van VLP,  

Martijn Verbeek 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

In BN DeStem heeft de VLP kunnen vernemen dat de gemeente Roosendaal slecht scoort op het 

aantal oplaadpalen voor elektrische auto’s.1 In de gemeente Roosendaal zijn slechts 1,2 oplaadpalen 

per 1000 huishoudens, terwijl de Gemeente Breda 7,2 oplaadpalen per 1000 inwoners heeft. In het 

laadpuntenbeleid van de Gemeente Roosendaal is vastgelegd dat een aanvraag voor oplaadpalen/-

infrastructuur kan worden gedaan. Dit roept bij de fractie van de VLP de volgende vragen op: 

1. Zoeken naar een laadpaal in West-Brabant | Breda | bndestem.nl 

(H)erkent het college de cijfers uit het artikel? 

Ja. 

2. Hoeveel aanvragen voor oplaadpalen zijn er bij de gemeente Roosendaal gedaan? 

- Particulier (sinds maart, daarvoor geen exacte gegevens): 

Er zijn 35 aanvragen gedaan. 

3. Hoeveel van deze aanvragen zijn er gehonoreerd? 

Wanneer een laadlocatie niet mogelijk is, wordt gezocht naar een alternatieve locatie voor de 

aanvrager. Hiermee worden alle aanvragen op dit moment dus gehonoreerd. 

4. Hoeveel oplaadpunten zijn er inmiddels gerealiseerd? 

ER zijn 65 laadpalen gerealiseerd. 

5. Is het college tevreden met het aantal gerealiseerde oplaadpunten? 

Met de inhaalslag die komende is en de mogelijkheid om op korte termijn weer een nieuwe ronden 

met strategische laadpalen te plaatsen, zijn we op de goede weg. 

6. Hoe denkt het college het aantal oplaadpunten te kunnen verhogen? 

a. Op welke termijn verwacht het college dit te gaan bereiken? 

De laadpaalaanvragen lopen gestaag door. Hier komen elke maand een aantal aanvragen bij. 

Wanneer de eerste fase met proactieve laadpalen gereed is, gaat fase 2 in gang gezet worden. 

Volgens planning eindigt fase 1 begin 2022, hierna zal fase 2 worden opgestart. Hierbij worden op 

basis van data van Vattenfall nieuwe laadpalen, zonder particuliere aanvraag, strategisch binnen de 

gemeente geplaatst. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               


